
Protokół nr 14/07 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ełku, które odbyło się w dniu                 
13 września 2007 roku.  
 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności. 
Na 6 członków Komisji w posiedzeniu  uczestniczyło 5.  W posiedzeniu nie uczestniczył 
radny  Dzienisiewicz Ireneusz. 
Obrady Komisji i podejmowane decyzje będą prawomocne. 
Ponadto w obradach Komisji uczestniczyła Pani M.Fiborek z Ełckiego Centrum Kultury 

 
   Przyjęty porządek obrad: 
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 
3. Prawidłowość wykorzystania środków z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych 

w Ełckim Centrum Kultury za rok 2005 i 2006 – ciąg dalszy. 
4. Wnioski do projektu Statutu Miasta Ełku. 
5. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 
Do punktu –1- 
 Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Jan Wielgat. Powitał 
zebranych, stwierdził prawomocność obrad. Odczytał propozycję porządku obrad. 
 Członkowie Komisji nie wnieśli zastrzeżeń do propozycji porządku obrad i przez 
aklamację  przyjęli porządek  obrad jak wyżej.  
 
Do punktu –2- 

Nie zgłoszono uwag do protokółu nr 13/07 z dnia 24 sierpnia 2007 roku, wobec  
tego protokół nr 13/07 został przyjęty bez uwag; w głosowaniu – jednomyślnie „za”  ( 5 
głosy „za”).  

 
Do punktu –3- 
  Pani M.Fiborek z Ełckiego Centrum Kultury przedłożyła członkom Komisji niżej 
wymienione dokumenty: 
– plan dochodów i wydatków ZFŚS na rok 2005, 
– plan dochodów i wydatków ZFŚS na rok 2006, 
– inne niezbędne dokumenty dot. przyznania świadczeń z  ZFŚS w roku 2005 i 2006 

(między innymi oświadczenia o dochodach) 
 

  Członkowie  Komisji analizując dokumenty zwrócili uwagę na: 
Przewodniczący Komisji Jan Wielgat: 

1) Rozbieżności w protokole wydatków z zapisem w regulaminie dotyczącym  
wymaganego stażu pracy: 
- w regulaminie – 1 rok, 



- w protokole – 2 lata. 
2) W  § 6 pkt 1 podpunkt b) – błąd. Powinno być  § 4pkt 2 podpunkt a), a nie  § 5 pkt 2 

podpunkt a). 
3) brak zapisu w regulaminie o wymaganym stażu pracy przy udzielaniu zapomóg             

w formie rzeczowej, a w protokołach wydatków stosuje się taki zapis. 
 

  Radny R.Baranowski zwrócił uwagę, że emeryci i renciści korzystający ze 
świadczeń ZFŚS powinni też składać oświadczenia o dochodach. 
 
  Zdaniem radnego Adama Zawadzkiego nie można różnicować udzielanej zapomogi 
od stażu pracy. Wydatkowanie z ZFŚS nastąpiło w ciągu roku dwa razy, w regulaminie 
mówi się o załączonej tabeli na dany rok. Są załączone dwie tabele. W polanie wydatków 
należy uzupełnić o zapis dot. pomoc finansowej na cele mieszkaniowe, a jest zapis 
pożyczki zwrotne. Jeśli w regulaminie jest zapis, iż pracownik dostaje pożyczkę po 
rocznym stażu pracy, to w protokole wydatków nie może być zapisu z dwuletnim stażem 
pracy – rozbieżności zapisów. 
  
 Komisja do tematu wróci na następnym posiedzeniu. Członkowie komisji przygotują 
zapisy będące częścią zapisów protokołu pokontrolnego, który zostanie przyjęty na 
następnym posiedzeniu komisji.  
 
Do punktu –4- 

Obecni członkowie komisji są również członkami Komisji Mienia Komunalnego, 
Prawa i Porządku, która miała swoje posiedzenie w dniu dzisiejszym. Na tejże komisji 
zostały przyjęte wnioski do Statutu Miasta. Przewodniczący Komisji Jan Wielgat 
zaproponował przyjąć przegłosowane wnioski Komisji Mienia Komunalnego, Prawa                 
i Porządku do Statutu Miasta jako wnioski Komisji Rewizyjnej.  

Komisja  Rewizyjna przez aklamację przyjęła wnioski do Statutu Miasta zgłoszone            
i przyjęte na Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku. Wnioski do Statutu stanowią 
załącznik do niniejszego protokołu. 

 
  
Do punktu –5- 
  W tym punkcie nie wniesiono żadnych spraw do protokołu.  
 Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Elżbieta Liziewska               Jan  Wielgat 


